
Geachte lezer, 

Hierbij wil ik bezwaar aantekenen mbt de verplichte registratie UBN. 

Ik begrijp dat registratie verplicht is gesteld door de Europese Unie en dat dit kan 
bijdragen  

aan volksgezondheid en voedselveiligheid. Echter vind ik de voorgestelde jaarlijkse 
bijdrage onredelijk en  

onevenredig belastend voor hobbyimkers.  

Hobbybijenhouders, die geen commerciële activiteiten ontplooien en slechts een 
beperkte hoeveelheid bijenvolken hebben, zouden een uitzonderingspositie moeten 
krijgen.  

Houders van honden, katten, vogels, duiven enz. die dit hobbymatig doen, behoeven ook 
geen UBN registratie.  

Ook daar zijn grootschalige ziekte uitbraken mogelijk, denk aan rabies, vogelgriep enz.   

Een eenmalige registratie per imker, ongeacht het aantal locaties, zou voldoende 
moeten zijn. Dit  

beperkt niet alleen de administratieve lasten, maar voorkomt ook onredelijke kosten 
voor imkers met  

meerdere locaties, die juist bijdragen aan het beperken van ziekten en het bevorderen 
van  

biodiversiteit.  

Bovendien is de gestelde deadline van 1 februari onpraktisch, aangezien veel imkers  

pas later in het jaar een goed overzicht hebben van de status van hun volken. 

Maar een eventuele uitbraak vindt vaak plaats in de zomer, als volken op heel andere 
plekken staan om bijvoorbeeld groenten of fruitbomen te bestuiven. Verhuizing van 
volken hoef je niet door te geven, dus mij ontgaat alle logica en  de toegevoegde waarde 
van de registratie.  

Zo is het een papieren tijger.” 

Het argument luidt dat dankzij registratie besmettelijke ziektes beter bestreden kunnen 
worden. Maar die ziektes komen helemaal niet vaak voor.  

Er waren tussen 1990 en 2019 slecht 73 uitbraken van ABV. (73 in 29 jaar) Dus ik zie de 
maatregel als schieten met een kanon op een mug. 



Imkers zijn over het algemeen aangesloten bij lokale verenigingen, die al een belangrijke 
rol spelen in  

bijengezondheid en waarschuwingssystemen. Deze verenigingen zijn zeer goed in staat  
adequaat te reageren bij een eventuele uitbraak van een ziekte. 

Ook landelijke media kunnen heel goed bijdragen aan een snelle informatie over een 
besmettelijke uitbraak. Dit getuige het recente alarm over het (mogelijk in aantocht 
zijnde) MKZ (mond en klauw zeer). 

Hobby imker zullen hier ook zeer adequaat op regeren en de nodige maatregelen treffen. 

Om reden van bovengenoemde opmerkingen zie ik geen enkele noodzaak voor de 
imkers om voor elke locatie een separaat UBN aan te vragen en hiervoor jaarlijks te 
betalen. 

Derhalve verzoek ik u het voorgestelde betreffende de UBN te heroverwegen en af te zien 
van jaarlijks te maken kosten voor de hobbyimkers. 

 

 

 

 


